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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Akkor most jó, ha egy külföldi vállalat kiviszi az 
országból a profitot vagy rossz?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Ön ma azt mondta Üzbegisztánban, hogy "elérkeztünk ahhoz a szakaszhoz, amikor a megerősödött 
magyar vállalkozások külföldön hoznak létre vállalkozásokat, és az ott megtermelt profitot fogják 
majd hazahozni Magyarországra.”

Egyrészről örülök, nagyon szurkolok a magyar vállalkozásoknak, kár, hogy nagy valószínűséggel a 
szóban forgó cégek, mint az önökhöz közel álló Mészáros-birodalom tagjai, tehát a profit nem a 
magyar emberekhez, hanem önökhöz vándorol majd.

Másrészről viszont annak fényében igencsak érdekes ez a kijelentés, hogy nemrég Nagy István 
agrárminiszter azt nyilatkozta, hogy a Magyarországon működő élelmiszer-kiskereskedelmi 
áruházláncokat „nemzeti tulajdonba kellene venni”, mert olyan mértékű nyereség képződik a 
szektorban, majd ezt követően hagyja el az országot, amit nem lehet annyiban hagyni”. Lázár János 
egy decemberi agrárkonferencián szintén azt mondta, hogy a kormány jövőbeli tervei között 
szerepel a külföldi kiskereskedelmi láncok - Lidl, Aldi, Auchan, Tesci, Spar stb. - kiszorítása is, 
amihez „nyíltan protekcionista politikát fognak folytatni”, ugyanis „a piac uralása nemzeti érdek”.

Miniszterelnök úr!

Kérem, tisztázza, hogy mit is gondol! Akkor most jó, ha egy külföldi vállalat kiviszi az országból a 
profitot, ahogy önök most Üzbegisztánban tervezik, vagy nem jó?

Kérem, adjon választ arra is, hogy mit értett Lázár János protekcionista gazdaságpolitikán és mit 
terveznek a hazai élelmiszer kisker-láncokkal?



Tisztelettel várom válaszát!
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